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Saker til behandling: 
 

Sak. 4. Beretning fra hovedstyret og komiteene 

Skikretsstyret foreslår: 

Beretningen fra hovedstyret og komiteene vedtas. 

 

Sak. 5. Regnskaper for perioden 2015 og 2016. 

Se egen utlevert regnskapsoversikt.  

Skikretsstyret foreslår: 

Regnskaper for 2015 og 2016 tas til etterretning 

 

Sak. 6. Valg av revisor 

Skikretsstyret foreslår: 

Pricewaterhousecoopers fortsetter som skikretsens revisor. 

 

Sak. 7. Kretskontingent 2017 og 2018. 

Skikretsstyret foreslår:  

Kretskontingenten beholdes på dagens nivå og forblir uendret i perioden 

 

Sak. 8. Budsjett for 2017. 

Se budsjettoversikt for hovedstyret og komiteer. 

Skikretsstyret foreslår: 

Budsjett 2017 vedtas. Skistyret gis myndighet til å sette opp forsvarlig budsjett for 2018 sammen med fagkomiteer  

 

Sak. 9. Innkomne forslag 

Skikretsens styre forslår at freestylekomiteen legges ned i kommende tingperiode. Freestyle har hatt noen utfordringer 

spesielt siste år og mye har vært drevet av en person. Hovedstyret og adm. sjef vil da være kontaktleddet ut mot 

freestyleklubbene i kretsen. 

 

Sak. 10. Skikretsens handlingsplan 

Skikretsen vil ta utgangspunkt i nytt Skipolitisk dokument 2016-2020, samt implementering av Skiforbundets 

utviklingsmodell (SUM). Hvis Skikretsen skal oppnå ønsket effekt, er det naturlig å kjøre utviklingsprosesser i klubb/sone i 

hele kretsen. Da kan vi også sortere informasjon på bakgrunn av tilbakemeldinger og ønsker fra klubbleddet og hva som er 

viktig i perioden. Prioriterte områder innen grener vil også komme frem og danne grunnlaget for et nytt arbeidsverktøy for 

skikretsen. 

Skikretsstyret foreslår: 

Skitinget gir styret fullmakt til å utvikle og utarbeide en plan for perioden basert på Skipolitisk dokument 2016-2020 samt 

Skiforbundets utviklingsmodell (SUM) og tilbakemeldinger gitt fra klubbleddet gjennom prosesser i hele kretsen. Dette vil 

skje i tett samarbeid med Norges Skiforbund politisk og administrativt. Nyansatt utviklingskonsulent vil også ha dette som et 

vesentlig arbeidsområde. 

Samtidig endres vårt hovedmål: 

Utøveren i sentrum – flest mulig, lengst mulig, best mulig. En krets bestående av skiløpere 

 

Sak. 11. Agder og Rogaland Skikrets lov 

Ny lov tilpasset etter mal fra Norges Skiforbund om lovnorm for særkretser ble utarbeidet og godkjent av skitinget høsten 

2006, vedtatt av NSF desember 2006. Rettelser for denne følger NSF lovnorm for skikretser samt de rettelser som ble vedtatt 

på NSF skiting i 2016 og NIFs ting i 2015. Ny lov for skikretsen ble vedtatt på skikretstinget 9. mai 2015 og godkjent av 

Skiforbundet og NIF. 

Skikretsstyret foreslår: Agder og Rogaland Skikrets ting retter seg etter de tilpasninger som gjelder for Norges Skiforbunds 

lover og mal for særkretser, samt endringer i NIFs lov. Endringer flettes inn i ny lov som er gjeldende for kommende periode.  

 

Sak. 12. Valg 2015-2017. 

Valgkomiteens innstilling for perioden 2017-2019 
Skikretsstyret foreslår: 

Valgkomiteens innstilling vedtas 

 

Sak. 13. Tildeling av priser 

Tildeling av Skikretsens hederstegn 

Tildeling av Skikretsens plakett 

Tildeling av Årets klubb 

 

 

 

 
 

 

 



 

 
 

Årsberetning hovedstyret 2015-2017 

Agder og Rogaland Skikrets styre har følgende hovedmål for sitt arbeid: 

1. VISJON, HOVEDMÅL OG VERDIER 

 

Grunnleggende verdier  

 

Arbeidet i Agder og Rogaland Skikrets skal være preget av frivillighet, demokrati, lojalitet og likeverd i tråd med 

verdifundamentet for Norges Idrettsforbund og Olympiske Komité.  

 

All idrettslig aktivitet skal bygges på verdiene idrettsglede, fellesskap, helse og ærlighet. 
 

Idrettens etikk- og verdiarbeid har følgende visjon: Alle medlemmer av norsk idrett skal ha et bevisst forhold til idrettens 
grunnverdier og verdiene skal forankres i praktiske, konkrete handlinger.  
 

Agder og Rogaland Skikrets organisasjon og aktiviteter skal baseres på disse grunnleggende verdier. 

 

Formålsparagraf og visjon 

 

Agder og Rogaland Skikrets er høyeste instans for den organiserte skiidretten innen landsdelen, men er også det viktigste 

talerør for skiløping og skiaktiviteter i sin alminnelighet. Agder og Rogaland Skikrets skal derfor både ivareta interessene til 

ski som konkurranse og breddeidrett lokalt (krets), nasjonalt og internasjonalt, og samtidig legge til rette for at skiløping 

fortsatt skal være den viktigste vinteraktivitet med bred forankring i befolkningen.  

 

Norsk idretts visjon er formulert som Idrett for alle. 
 

Agder og Rogaland Skikrets har samme visjon som Norges Skiforbund i planperioden: 

 

På lag med alle som elsker snø! 

 
 
Agder og Rogaland Skikrets styre med komiteer og utvalg har i inneværende periode bestått av følgende:  

 

Hovedstyret: 

Pål Angell Bergh    leder 

Anne Brit Vestly   nestleder 

Vibecke Håheim   styremedlem  

One Næss Øye   AK leder 

Geir Olav Håland   LK leder 

Trons Sandberg   HK leder 

Pål Berntzen   FK leder 

Alpint: 

Ove Næss Øye   leder 

Vibecke Håheim   medlem 

Kristin Auestad (2015-2016)  medlem 

Sasa Mimic (2016-2017)  medlem 

Per Ove Tønnessen    medlem 

Helge Andersen    medlem 

Eivind Scheie   Medlem 

Øivind Naper   medlem 

Hans Petter Solberg  medlem 

Hopp: 

Trond Sandberg   leder 

Svein Bjerland   medlem 

Lisbeth Aina Eie   medlem 

Jonny Lauvsland  medlem  

Tor A. Michalsen  medlem  

Dag Mikkelsen   DL medlem 

Pål Haaheim   varamedlem 

 

Langrenn:   

Geir Olav Håland   leder 

Stig Knutsen   medlem 

Stig Morten Nerheim  medlem 

Sven Reiersen   medlem 

Inger Ravndal   medlem 

Jan Ola Rysstad   medlem 

Kai Stokkeland/Nils Vidar Stray medlem 

Stine Murvold Gjesdal IL (ung. repr.) medlem 

 

Freestyle: 

 

Pål K. Berntzen   leder 

Jon Alexander S. Hertzberg  medlem 

Trond Carsten Øye   medlem 

 

Valgkomite: 

Helge Sverre Eide   leder  

Pål Berntzen   medlem 

Henning Wiig   medlem 

Håkon Helgesen   medlem



Administrativ virksomhet: 

Det er avholdt 16 styremøter i perioden. Med tanke på avstander innad i egen krets og styremedlemmenes 

arbeidssituasjoner, har de fleste av disse vært telefonmøter, samt at enkelte har vært mailmøter i saker som kun har et punkt 

eller en uttalelse/prioritering. Bruk av informasjonsteknologi og informasjon via hjemmesiden til enhver tid, er særdeles 

viktig for at en så stor krets skal kunne fungere, med minimale administrative ressurser.  

Kommunikasjonen generelt og med de ulike grenene spesielt, har vært meget bra. Nøkkelen ligger i at grenene har gode 
rammevilkår, samt en strategi og styring som omfatter et bredest mulig virkeområde. Respekt for hverandres gren er også 
viktig, noe alle har hatt i hele perioden. 

Administrasjonen: 

Petter Furseth er ansatt som administrasjonssjef i Agder og Rogaland Skikrets med arbeidsgiveransvar i Norges Skiforbund. 

Han arbeider til daglig på Idrettens Hus/Sør Amfi i Arendal og er ansatt 100 % i Norges Skiforbund. Hans Blattmann er 

ansatt som kretstrener alpint i Agder og Rogaland Skikrets i 80% stilling. Hans lønn dekkes av alpinkomiteens budsjett. Han 

har tidligere vært ansatt i 100% stilling, men pga. hans politiske verv som varaordfører i Bykle kommune, er hans 

stillingsprosent redusert etter avtale med alpinkomiteen. Vi har også en prosentvis utleieavtale med Hovden Skigymnas for 

Hans. Alpint har også flere trenere på samlingsbasis. Frank Heggebø var ansatt som trener for Team Veidekke Vest i 80% 

stilling i sesongen 2015-2016 (01.05.2015-30.04.2016). I sesongen 2016-2017 (oppstart 01.05.2016) ble Eivind Arne 

Bjaaland ansatt som trener for Team veidekke Vest i 100% stilling. Skikretsens kontor og adm. sjef har det administrative 

ansvaret for Team Veidekke Vest og oppfølging av adm. for ansatte. Synnøve L. Solheim har ansvaret for regnskap- og 

bilagsførsel. Per Svela er ansatt som kretstrener langrenn i en mindre stillingsbrøk. Fra 01.05.2017 har skikretsen ansatt 

Simen Vestly Sirevåg i en 50% stilling som utviklingskonsulent/kretstrener langrenn. 

Økonomi: 

Skikretsen har en sunn økonomi og god økonomistyring. Forklaring på konsernmessig overskudd i både 2015 og 2016 

fremgår av regnskaper samt økonomisk årsberetning. Det er ikke ønskelig med for store overskudd fra styrets side.  

Anlegg 

Skikretsen strekker seg over 3 fylker og forholder seg til tre ulike fylkeskommuner. Kartlegging av ulike skianlegg i hele 

kretsen er krevende. Det gis ulike støtteordninger innad i hvert fylke. Like fullt er spillemiddelordningen lik for hele landet. Vi 

har ikke et eget anleggsutvalg, men kan bistå i prosesser som krever uttalelser og prioritering gitt fra kretsens ståsted. I 

perioden har vi også vært prioriteringsinstans for tildeling av programsatsingsmidler for rulleskianlegg. Adm. sjef bistår ulike 

klubber/sammenslutninger i spillemiddelprosessen, samt gir råd og koblinger opp mot Idrettskrets og NSF anleggsrådgiver.  

Arrangement 

Skikretsen har en rekke små og store arrangementer i løpet av en sesong (01.05-30-04).  

Langrenn: Blinkfestivalen, som er blitt sommerens største arrangement, slo alle tidligere rekorder sommeren 2016. Med hele 

åtte timer sending på NRK fordelt på tre dager fikk hele Norge se de beste bilder fra Ålgård/Lysebotn og Sandnes. Norgescup 

junior på Hovden 2016 var et gedigent arrangement. Med opp mot 1000 deltakere hver dag var det sesongens aller største 

norgescup-arrangement. I tillegg har vi våre store turrenn og ikke minst kretsmesterskap som vokser hvert år. 

Alpint: De årlige FIS-rennene på Hovden i april, er de største innen kretsen. Klubbene er særdeles flinke til å arrangere sine 

tradisjonsrike renn og arbeider målbevisst for å gi dem den rammen og oppmerksomhet rundt som de fortjener. Fokus på de 

minste og familie har høyeste prioritet. Kretsmesterskapet er en stor fest for alle aldersgrupper.  

Freeski: Hovedsete for arrangement er Hovden, som på kort tid har arrangert flere norgescuper, samt NM i 2016. Det ble 

arrangert egen freeskicup mellom arrangørene i kretsen, men denne falt dessverre bort i 2017.  

Hopp: Fokuset i perioden har vært rekruttering. Vårt mål har vært å etablere gode og trygge rammer for de minste ved hjelp av 

små og gode lokale arrangementer. Kretsmesterskapet i Sandrip er viktig, og en suksess for de eldre. Flere bakker/områder i 

kretsen legger til rette for rekruttbakker i tilknytning til større bakker, og ikke minst at disse plastlegges. Vegårshei sin store 

utbygging vil forhåpentligvis igjen blir vertskap for Norgescup når hele bakkeanlegget er opprustet og fremstår i ny prakt. 

 

www.skiforbundet.no/ars  

https://www.facebook.com/ars.skikrets  

 

 

http://www.skiforbundet.no/ars
https://www.facebook.com/ars.skikrets
https://www.facebook.com/ars.skikrets


Utdanning: 

Ved innføring av ny trenerstige, har spesielt trenerutdanning falt noe i både antall kurs og deltakere. Dette har også med 

omlegging og kursing av nye instruktører å gjøre. Likevel har vi hatt flere tiltak spesielt innen langrenn. Alpint har hatt to 

trenerkurs i perioden. Hopp har utdannet nye aktivitetsleder sammen med Telemark og Vestfold. Langrenn har avholdt TD 

opplæring/kurs. Freeski har utdannet et fullt korps av nasjonale og kretsdommere/TD’er m.m. Spesielt myntet på 

arrangement.  

Markedsføring: 

Synliggjøring av skisporten i Agder og Rogaland blir i første rekke kanalisert gjennom hjemmesiden og facebook. 

Her legges fortløpende ut artikler, resultatservice, referater, bilder og annet som er av interesse for ski i landsdelen. Vi er helt 

avhengige av at klubber er flinke til å holde sine nettsider oppdaterte slik at informasjoner er lett tilgjengelig. Skikretsens 

hjemmesider er helt på topp når det gjelder antall treff på sidene av landets skikretser. Høy kvalitet og god informasjon er 

viktig, men ikke alt kan dekkes, samtidig som vi har flere grener som alle skal ha sitt. Vi forholder oss kun til kretsaktivitet. Alt 

som omhandler klubbaktivitet er det viktig at de enkelte klubber håndterer på sine hjemmesider og facebooksider og spesielt 

barn og unge. Det er klubbenes sider som skal ivareta sitt område skiinteresse.  

Kontakt med Norges Skiforbund: 

Skikretsen deltar på alle lovpålagte møter i Skiforbund regi. Dette være seg politisk og administrativt. I juni 2016 var 

skikretsen representert ved Skiforbundets ting i Trondheim og tilhørende fagmøter. Utenom skitinget (hvert annet år) deltar 

skikretsen på fagmøter vår og høst. I tillegg er det avholdt egne kretsledermøter utenom vår og høstmøter. Adm. sjef deltar på 

alle administrative samlinger/møter samt sitter i Skiforbundets arbeidsutvalg for kretsleddet 

 

Avslutning: 

 

Kjære skivenner 
 

To år har gått siden vi satt på Jæren ved sist skikretsting og mye har skjedd i tiden frem til vi møtes på Revnes Hotell 

Byglandsfjord 20. mai 2017.  

I de to siste årene har det vært noe varierende snøforhold. Noen arrangement har blitt avlyst, og noen har blitt flyttet, men 

totalt sett har de alle fleste gått som planlagt. 

Vi er også Skiforbundets største region i utstrekning og innbyggertall, har nær 90 klubber og rundt 12500 medlemmer 

 

Skipolitisk dokument 

Oppfølging av nytt skipolitisk dokument og Skiforbundets utviklingsmodell er i gang og skikretstinget vil bli første møte med 

klubbene og utrulling av modellen. Det blir også spennende med nyansettelse i skikretsen innen utvikling, kombinert med 

kretstrener langrenn. 

 

Funksjonshemmede 

Kretsen har flere aktive løpere innen langrenn og alpint.  

Alle har hatt flott utvikling i perioden. I alpint har vi en utøver med i world cup med meget gode plasseringer. 

Flere har Paralympics 2018 i Sør Korea, som mål. Det blir spennende å følge disse. 

 

Langrenn  

Langrennskomiteen har jobbet godt i perioden.  

Antall aktive har de siste årene hatt en solid økning, og spredningen har vært i hele kretsen. 

De større rennene, som KM og Hovdenrennet, har vist økning i antall deltakere. 

Kretsen har hatt mange gode resultater i perioden med norgesmester junior som det beste.  

På anleggssiden er det også svært gledelig at flere rulleskianlegg har blitt bygd og/eller er planlagt. 

Kretslag junior, Sirdal Ski og Hovden Skigymnas bor nå felles på alle norgescuprenn. På denne måten knytter vi sterkere 

bånd på tvers av skoler/fylker/miljøer m.m. Vi har en stor økning i antall som deltar på Norgescup. 

Seniorsatsingen (Team Veidekke Vest), sammen med Hordaland og Sogn og Fjordane, har fungert bra med flere gode 

prestasjoner. Dette er et viktig bidrag for seniorløpere som satser hardt for å prestere på topp nasjonalt og internasjonalt 

(Scandinavisk-cup). Det ble et trenerskifte foran sesongen 2016-2017 og føringene er nå lagt for sesongen 2017-2018. 

Innen vi samles på Evje, så er laget for kommende sesong allerede tatt ut.  

 

Hopp 

Innen hopp er det agderfylkene som dominerer. I Rogaland er det liten aktivitet, kun Sauda. Vi håper at det kan være noen 

ildsjeler i Rogaland som kan motiveres til å ta et tak.   

Noen klubber har en utfordring på rekrutteringssiden, mens andre igjen driver meget godt. Hoppkomiteen har innført 

fellessamlinger på tvers av klubbene som er åpne for alle, rekrutt til veteraner. Dette være seg sommer og vinterstid. Fokus 

har vært miljøbygging og gruppetilhørighet. Anleggsplanene på Vegårshei er blitt meget godt omtalt. Dette blir et komplett 

bakkeanlegg med plast, bygget etter «Knykenmodellen». Trollbakkene på Evje har også de siste årene hatt en enorm 

utbygging og nå står hele anlegget hoppklart. 

Flere utøvere har vist gode resultater. Det er gledelig å se at veteraner fremdeles er med og hevder seg på landsnivå. 

 



Alpint 

Alpint fungerer bra. Hans Blattmann er fortsatt engasjert som kretstrener, men i en litt redusert stilling pga. hans verv som 

varaordfører i Bykle kommune.  Hans er også landslagstrener for NSF utviklingshemmede, og der er vår egen Jesper Saltvik 

Pedersen eneste løper som deltar på world cup.  

Kretsen har hatt flere meget gode resultater, spesielt på juniornivå, medalje i NM jnr. II 

Alpint har et rimelig stort budsjett og er avhengige av at samlinger går som planlagt. En avlyst samling kan gi store utslag, 

økonomisk. I siste periode har komiteen hatt god kontroll på inntekter/utgifter. I tillegg har skikretsen en leieavtale med 

Hovden Skigymnas som gir et tilskudd til komiteen. 

 

Freestyle 

Freestyle har arbeidet bra siden oppstarten. Stor rennaktivitet, kursing og en god freeskicup. Dessverre har siste året bydd på 

en del utfordringer. Utfordringen er at mye av arbeidet har falt på en person. Vi vil vurdere å legge ned komiteen i påvente av 

at flere frivillige blir identifisert, eventuelt at komiteen midlertidig blir slått sammen med en annen komite. Vi har mange 

gode plasseringer både i Norgescupen og i NM. Miljøet rundt skilinjene på Hovden og Sauda ser ut til å høste frukter. 

Norgescup arrangementene og NM på Hovden høster mange lovord fra hele freeski-eliten og Skiforbundet. 

 

Kretsstyret 

Samarbeidet i kretsstyret har fungert godt med en adm.sjef som er «limet» i kretsen. De største sakene har vært relatert til 

nytt skipolitisk dokument. Kretsen har også blitt indirekte involvert i utfordringene som NSF hadde i 2016, med Sundby- og 

Johaug sakene i spissen. 

Flere viktige saker har vært løst via mail og telefonmøter. Kretsstyret har de to siste årene kun hatt ett fysisk møte/år. Det har 

vært avhold i forbindelse med åpningsrennet i langrenn på Hovden. Grunnen til få fysiske møter, er store reiseavstander. 

Ellers har styret avholdt telefonmøter hver måned.  

 

I tingperioden har vi hatt flere deltakere på alle vår- og høstmøter i NSF. Leder/nestleder har deltatt på alle.  

Vi har en god og tillitsbærende dialog med andre skikretser og sentralt i NSF. 

 

Som kjent er skikretsen blitt tildelt NSF skiting i 2018. Skitinget vil finne sted i Stavanger. Dette er vi meget godt fornøyd 

med. Planlegging og forberedelser blir gjort sammen med NSF.  

 

Undertegnede har blitt valgt inn i 2 utvalg i NSF. Begge utvalgene har som mandat å se på hvordan NSF er organisert. Det ene 

utvalget ser på kretsleddet. Det andre utvalget ser på mandater og ansvar i NSF. 

 

Jeg vil takke alle som bidrar på dugnader og som hjelper til på samlinger og rennarrangement. Både foreldre og andre. 

Denne innsatsen er svært viktig, og er direkte medvirkende til en velfungerende skikrets. 

Ellers en stor takk til alle komitemedlemmer, og en spesiell takk for god innsats til dem som går ut av komiteene. 

 

Pål Angell Bergh 

Kretsleder 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Rapport fra alpinkomiteen (AK) perioden 2015-2017 

 

AK har hatt følgende medlemmer:   

 

Leder  Ove Næss Øye, Sauda IL 
Medlem  Vibecke Håheim, Sauda IL 

 Eivind Skeie, Plogen Skiklubb 
 Sasa Mimic, Sandnes IL 
 Hans Petter Solberg, Skiforeningen i Stavanger 
 Helge Andersen, Jæren Alpinklubb 
 Per Ove Tønnessen, Hovden Sportsklubb 
 Øivind Naper, Skiforeningen i Stavanger 

 

Generelt 

Komiteen har hatt jevnlige møter per telefon i perioden. Alle i komiteen har deltatt aktivt på en rekke samlinger og renn, og 

har således vært tett på aktivitetene og har kunnet drøftet aktuelle problemstillinger fortløpende. Kretstrener har deltatt på 

alle møter og forberedt saker av sportslig og administrativ karakter.  

 

AK har i hele perioden fungert som en «paraplyklubb» og har organisert de fleste samlinger samt deltakelse på mesterskap. I 

perioden har også klubber i Telemark og Vestfold Skikrets samt Hordaland Skikrets fulgt store deler av kretsens 

samlingstilbud. Også i forbindelse med deltakelse på nasjonale mesterskap for u14 og u16 har disse skikretsene hver 

sesong hatt et tett samarbeid både sportslig og organisatorisk. Ansatte kretstrener har vært ansvarlig for planlegging, 

gjennomføring og rapportering fra samlinger og mesterskap.  

 

Klubb og rekruttering 

Arbeidet med rekruttering skjer i klubbene og det arbeides godt i mange klubber. Faren med skikretsens omfattende 

sportslige tilbud er at klubbene sovner og at de ikke klarer å rekruttere ledere og trenere i egen klubb. I perioden har kretsen 

derfor redusert noe på sentral samlingsvirksomhet i vinterperioden. 

 

Samlingsaktivitet 

Kretsen har siden sesongen 2011-2012 hatt et omfattende samlingstilbud, med totalt omkring 60 dager i perioden 1.mai til 

1.desember hver sesong. Samlingstilbudet er et «tripp-trapp»-tilbud hvor de eldste utøverne får mulighet til å delta på alle 

samlinger, mens de yngste løpernes tilbud er noe mer begrenset. AK har også skilt mellom åpne samlinger og utvidede 

samlinger, hvor løperne i fra u14 og eldre selv kan velge om de ønsker å delta på alle samlinger eller kun de åpne 

samlingene. AK har ikke rangert løperne innad i kretsen i forhold til løpernes mulighet for å delta på samlinger, med unntak 

av én samling hver sesong. Denne samlingen har vært en felles-samling med Hovden Skigymnas.  

Kretsens samlingstilbud har primært omfattet ski-samlinger, men kretstrener har også gjennomført en rekke besøk i 

klubbene både på barmark og på snø for å stimulere klubbene i deres arbeid på hjemmebane. 

Skisamlingene blir hver sesong gjennomført i lokale anlegg sen-vinters (Sauda og Hovden), på Folgefonn Sommerskisenter i 

perioden fra midten av mai til begynnelsen av september, en samling i Hintertux i begynnelsen av oktober, en fellessamling 

med Hovden Skigymnas i slutten av oktober/begynnelsen av november, en samling på Geilo i midten av november og en 

samling på Haukeli i månedskiftet november/desember. 

 

Samarbeid med Hovden Skigymnas 

Samarbeidet med Hovden Skigymnas fungerte ikke optimalt det første året i inneværende valgperiode. Før sesongen 2016-

2017 er samarbeidet igjen kommet på skinner, og kretstrener har i perioden 1.mai til 30.4 vært leiet ut til HSG for å bistå 

skigymnaset både sportslig og administrativt. Før inneværende sesong, har det også blitt igangsatt et sportslig tilbud for 

u16-løperne i et samarbeid mellom skikretsen og skigymnaset, kalt HSG-U. Hensikten med tilbudet har vært å stimulere 

denne gruppen til å satse videre inn i junior-alder, samt å utnytte og styrke hverandres ressurser og det faglige samarbeidet. 

Tilbudet HSG-U vil bli videreutviklet og videreført også kommende sesong. 

 

Samarbeid med Norges Skiforbund inn mot funksjonshemmede 

Landslagsutøver på sit-ski, Jesper Saltvik Pedersen fra Plogen Skiklubb har i flere sesonger deltatt på skikretsens 

samlingstilbud. Sesongen 2016-2017 har kretstrener fungert som landslagssjef for funksjonshemmede og på enkelte 

samlinger har skikretsen gitt tilbud til flere andre funksjonshemmede alpinister. Dette samarbeidet vil bli videreført også 

kommende sesong. 

 

Renn og arrangement 

Alle klubbene i kretsen arrangerer hver sesong renn i deres primær-anlegg, og rennene holder svært høy standard. Hovden 

Sportsklubb arrangerte sesongen 2015-2016 Fis-renn og NMjr., og skal også kommende sesong arrangere Fis-renn og NMjr. 

Også Sauda IL har fått tildelt en del av NMjr. Det arbeides ellers med et terminlistesamarbeid med Telemark og Vestfold 

Skikrets for kommende sesong. Målsettingen med dette er å tilrettelegge noen renn hver sesong hvor man oppnår større 

deltakelse i et samarbeid i stedet for at hver krets fortsetter å arrangere renn for seg selv. De siste sesongene har vist at der 

man klarer å samle løpere fra flere skikretser, så blir det mer spennende arrangement, det gir arrangørene mer stimuli og vi 

tror dette kan bidra til å utvikle miljøet ytterligere. 

 



Utøvere og resultat 

Kretsens utøvere markerer seg hver sesong i de fleste aldersgrupper. Flere av kretsens løpere er elever på skigymnas og 

løpere representerer også Norge internasjonalt i EC-renn. Erlend Øveraas fra Plogen markerer seg stadig høyere på 

resultatlistene i har deltatt i EC i sterk fremgang. Andre Nilsen, Frida Øveraas og Bergitte Varne går alle tre på Skigymnas og 

kan se tilbake på sesonger med stor framgang og fin utvikling. Tidligere kongepokalvinner fra Hovden Sportsklubb Bella 

Fidjeland, studerer nå i USA og fortsetter sin satsing på alpint, men grunnet skader og en bilulykke har hun denne sesongen 

ikke deltatt i så mange renn.  

Jesper Saltvik Pedersen har den siste sesongen fulgt store deler av WC-rennene for funksjonshemmede, han deltok i VM samt 

prøve-OL, og er nå etablert topp 15 i verden i alle grener blant sit-skierne. I Kühtai i Østerrike i desember kapret han sin 

første pallplassering i WC, og han avsluttet den internasjonale rennsesongen med 3 femteplasser og en sjetteplass i 

Pyeongchang i Korea. Han ble også norges-mester for sittende i SSL og SL i Narvik. 

Fra Telemark og Vestfold Skikrets er det også flere løpere, som både nå og tidligere har deltatt på kretsens samlingsopplegg 

og gjennom dette utviklet seg videre. Ine Haugland fra Skade har denne sesongen vært dominerende i u16 klassen med to 

gull i og totalt 4 medaljer Hovedlandsrennet, sølvmedalje i et internasjonalt barnerenn i Whistler i Canada, samt flere seiere 

og sterke resultater i store nasjonale renn. Hennes bror Ørjan Haugland, nå elev på Hovden Skigymnas, har avsluttet 

sesongen med svært sterke resultater i Fis-renn på i Norge og Finland. Helena Søfteland, også hun fra Skade, deltok også i 

yngre alder på skikretsens sportslige tilbud. Hun er elev på Oppdal Skigymnas og har vært på pallen i Fis-renn og også deltatt 

i EC-renn. 

 

Kursvirksomhet 

Kretstrener arrangerer nesten hver sesong trenerkurs i forbindelse med skikretsens samlinger. Plan for kommende sesong er 

å tilrettelegge for både T1- og T2-kurs.  

 

Kretstreners virksomhet 

Kretstrener har i denne valgperioden vært ansatt i 80 % stilling mot 100 % tidligere. Bakgrunnen for dette er hans politiske 

engasjement som varaordfører i Bykle Kommune. Sesongen 2016-2017 ble han leid ut til Hovden Skigymnas for å bistå HSG 

med revitalisering og ny sportslig organisering, en avtale som avsluttes pr. 30.4 2017. Som tidligere nevnt har kretstrener 

sesongen 2016-2017 vært engasjert som landslagssjef for funksjonshemmede i Norges Skiforbund. Dette har vært i tillegg 

til hans stilling i skikretsen. Fra 1.12 2017 og ut sesongen 2017-2018 vil dette engasjementet grunnet Paralympics 

innebære at skiforbundet sentralt kjøper han fri fra en større del av hans stilling i skikretsen.  

 

Ove Næss Øye 

AK leder 

 

Rapport fra langrennskomiteen (LK) perioden 2015-2017 

 

LK har hatt følgende medlemmer:   

 

Leder  Geir Olav Håland, Sandnes IL 
Medlem  Inger Ravndal, Gjesdal IL (Sone Vest) 

 Stig Knutsen, Imås IL (Sone Øst) 
 Jon Ola Rysstad, Valle IL (Sone øvre Setesdal) 
 Sven Reiersen, Otra IL (sone indre Agder) 
 Stig Morten Nerheim, Suldal IL (Sone Ryfylke) 
 Kai Stokkeland, erstattet av Nils Vidar Stray, Oddersjaa SSK i perioden (Sone Sør) 
 Stine Murvold, Gjesdal IL, ungdomsrepresentant 

 

Generelt 

Komiteen har hatt jevnlige møter per telefon i perioden. Det har fungert bra og er økonomisk rasjonelt i en krets som er svært 

stor i utstrekning.  Samarbeidet internt i LK har fungert bra, og med administrativ støtte fra Petter Furseth på kretskontoret 

har komiteen klart å opprettholde god informasjonsaktivitet både mot klubber og soner.  

 

Det har vært krevende at sportslig arbeid foregår på dugnad, og LK har konkludert med at Kretsen i fremtiden bør styrke den 

sportslige kapasiteten med en deltidsansatt kretstrener som kan ta ansvar for kretslag junior, følge opp Hovedlandsrennet og 

for øvrig støtte administrativt og sportslig på andre områder. 

 

Klubb og rekruttering 

Arbeidet med rekruttering skjer i klubbene og det arbeides godt i mange klubber. I sonene Sør og Øst er det stor aktivitet med 

Telenor-karusellen for særlig de yngste klassene. 

 

Sonesamarbeid og sonesamlinger 

LK har prioritert sonesamarbeidet i perioden og har støttet de aller fleste søknader som har kommet inn. Størst aktivitet har 

det som tidligere vært blant klubbene på Jæren med over 100 deltakere på en rekke samlinger fordelt på alle alderstrinn. 

Komiteen anser sonesamarbeidet som et svært viktig tiltak for forhindre frafall i ungdomsskoletiden ved at de utøverne som 

føler de står alene i en klubb kan få trene med utøvere i andre klubber. 

 



Kretslag junior og aktivitet ved ”skigymnasene” 

Det arbeides godt ved de videregående skolene i Sirdal og Hovden. Det har vært noe samarbeid med skolene rundt Norges 

Cup de siste sesongene, og ellers er komiteen svært fornøyd med utviklingen på kretslag junior som hadde 20 medlemmer 

sesongen 2015-2016 og 25 medlemmer sesongen 2016-2017. Her har Inger Ravndal lagt ned en utmerket arbeid sammen 

med kretstrener Per Svela. 

 

Seniorarbeid 

De to første sesongene med Team Veidekke Vest (TVV) er gjennomført med gode sportslige resultater og en sunn økonomi. 

Stram økonomistyring har gjort at vi har god kontroll sammen med de andre eierkretsene Hordaland og Sogn og Fjordane. 

TVV er et viktig tilbud for våre beste seniorløpere i kretsen, og Kretsen har i begge sesongene hatt med 3-4 utøvere på teamet 

som totalt har talt 9-11 stk. 

 

Renn og arrangement 

Det har vært gjennomført mange og gode renn i begge sesongene med stor deltakelse til tross for tidvis vanskelige 

snøforhold. Sesongen 2016-2017 var det generelt lite snø i østlige sørlige deler av kretsen med noe flere avlysninger enn 

vanlig. Sesongen 2015-2016 ble det avholdt kretscup, mens LK av kapasitetsmessige årsaker ikke klarte å gjennomføre 

denne sesongen 2016-2017. I februar 2016 avholdt Hovden Sportsklubb og Bykle IL Norges Cup for junior med NM Sprint 

med nærmere 1.000 påmeldte deltakere. 

 

Sommerstid er fremdeles Blinkfestivalen det største arrangementet med stadig flere deltakere, i juli 2016 stilte mer enn 

1.000 deltakere til start i de ulike øvelsene i Lysebotn, Ålgård og i Sandnes. 

 

Anlegg 

Det jobbes godt i klubbene med mange initiativ på anleggsfronten, det største prosjektet er Sandnes Arena hvor klubbene på 

Jæren våren 2017 er i ferd med å realisere et nytt stort anlegg i Melshei. Av andre anlegg kan nevnes nytt rulleski anlegg på 

Hovden som stod klart til KM høsten 2016, et KM som for øvrig samlet svært mange deltakere, ny rulleskitrase i Vegårshei 

står klar høst 2017, ny 5 km lysløype i Arendal Idrettspark med over 2km rulleskitrase åpner juni 2017 og ny rulleskitrase er 

planlagt i Flekkerøy, det samme er planlagt i Evje. 

 

Utøvere og resultat 

Kretsens utøvere er i sterk fremgang, og dette ble særlig tydelige i sesongen 2016-2017 med gullmedalje til Linn Ravndal fra 

Gjesdal IL i junior-NM på klassisk i Harstad og en sølvmedalje på sprint som ble arrangert på Voss. Videre har også Sondre 

Ramse og Åsmund Wiberg fra Otra IL tatt medaljer i NM i perioden. Åsmund Wiberg tok en NM bronse på klassisk i Harstad i 

sesongen 2016-2017, mens Sondre Ramse tok bronse i klassisk på Vang i 2015-2016 sesongen. Resultatene fra NM og 

Norges Cupen lover også godt for den videre rekrutteringen til Team Veidekke Vest de kommende årene. 

 

Kursvirksomhet 

I påvente av ny trenerløype i NSF, som ble klar sent i 2015-2016 har vi fått gjennomført ett TD kurs og to Trener 1 

aktivitetslederkurs. Det var satt opp enda to kurs, men begge måtte dessverre avlyses pga. lav påmelding. LK kunne ønsket 

seg større aktivitet på kursområdet, og prosesser i forbindelse med Skiforbundets utviklingsmodell og sonebesøk, så vil vi ha 

mere direkte kontakt med klubbene og deres behov samt samarbeid på tvers og mulighet for å kjøre kurs lokalt. 

 

 

Geir Olav Håland 

LK leder 

 

Rapport fra Hoppkomiteen sesongene 2015-2017 

 

Hoppkomiteen har i perioden hatt følgende medlemmer: 

Leder  Trond Sandberg ØIF 
Medlem  Jonny Lauvsland Øvrebø IL 

 Svein Bjerland Øvrebø IL 
 Steinar Møvik Oddersjaa SSK 
 Tor Andreas Michalsen Sauda IL 
 Lisbeth Eie ØIF 

 
Generelt 

Det har vært endring i styret fra 2015. Det nye styret er beskrevet ovenfor. 

De fleste av møtene har vi hatt i forbindelse med samlinger. 

Hoppkomiteen har vedtatt en årsplan som viser arbeidsområder og ansvarsforhold.  Målet er å skape et stort og godt 

hoppmiljø som grunnlag for videre utvikling.  Årsplanen er lagt ut på hjemmesiden til skikretsen.   Terminliste for hver sesong 

er sendt til klubbene samt epostlisten og den ligger ajourført på kretsens hjemmeside.  

 

 

 

 



Arrangementer på barmark 

I Klappane, Brattåsen og Sandripheia har det også vært faste treninger på plast. I tillegg har det vært tradisjonell 

barmarkstrening i noen av klubbene.   

Sør- Cup på plast har vært arrangert i Brattåsen og Klappane. 

Senhøsten 2015 og 2016 arrangerte skikretsen barmarksamling på Hovden. Disse samlingen har det vært god deltagelse 

på. 

 

Arrangementer på plast 

Kretsen har i 2016 hatt flere fellessamlinger på plast, der regionscupen har vært i fokus. Vi har i forbindelse med denne 

cupen hatt samlinger i Hasselbakken, Midtstulia, og Gjerpenkollen. Det første rennet ble arrangert av Øvrebø i Sandrip. 

 

Arrangementer på snø 

Lokalt i Aust og Vest-Agder, har vintrene vært lite samarbeidsvillige. Sist vinter ble det arrangert 2 kretsrenn.  KM i de mindre 

bakkene gikk i Sandripheia.  

I tillegg til det terminfestede kretsrennet. 

HK arrangerte hoppsamling i Botne hoppanlegg 7-8 desember og Tveitanbakken 3-5 mars. Dette var vellykket med bra 

deltakelse. 

Vinteren 2015-2016 ble det arrangert 7 kretsrenn, hvorav 2 som kombinert. KM stor bakke gikk også denne vinteren i 

Tveitanbakken, og KM i de mindre bakkene i Sandripheia. 

Flere av kretsens hoppere har deltatt i renn utenom kretsen. 

 

Økonomi 

HK har pr. i dag ingen sponsoravtale. Pga. begrensa inntekter kjøres det etter relativt stramme budsjetter.  

Av Arendal by får vi kr 12 000,- for å henge opp julelys i gatene i Arendal. Dette håper vi at vi kan fortsette med også 

fremover.  

Bringsverdbakken: Skikretsen disponerer en ”K-3 Bringsverdbakke”.  Den står klar til bruk på vår tilhenger.  Klubbene 

oppfordres til å bruke bakken til treninger og arrangementer. I perioden fikk Øyestad Idrettsforening tilskudd fra 

Gjensidigestiftelsen til finansiering av en mobil Bringsverdbakke. Bakken står nå fast montert på bil.  Bilen har vært på 

mange skoler og arrangementer. Mange skoleklasser i Arendal/Grimstad har besøkt bakkene i Brattåsen. Tvedestrand 

kommune har også en ”Bringsverdbakke” Den har plass på Tvedestrand barneskole.  Trygve Bringsverd legger ned et 

formidabelt arbeide med å drifte så vel Bringsverdbakkene som vedlikehold og aktivitet i Brattåsen.  STOR TAKK TIL TRYGVE! 

 

Skigymnas  

Jonathan Lauvsland begynte på Toppidrettsgymnaset i Telemark 2016. I tillegg har vi Sindre Åsen som begynte ved NTG 

Lillehammer 2015. Han går nå 2. året. Oddersjaa SSK har i tillegg 2 stk. 16 åringer som har søkt Toppidrettsgymnaset i 

Telemark kommende semester. 

 

Sportslig 

Kretsens utøvere har også oppnådd gode resultater nasjonalt. Jonatan Lauvsland og Sindre Åsen har i sesongen 2016-2017 

deltatt i NC. Begge har utviklet seg bra og prestert gode resultater. De har i denne sesongen deltatt i NC-C og plassert seg på 

øverste halvdel. Sindre Åsen kom best ut med 6.plass i NC Telemark. Bendik Hulløen har slitt med sykdom i sesongen 2016-

2017, men er på full fart tilbake. I sesongen 2015-2016 var han prøvehopper i WC-renn i Vikersund, sørlandsrekorden er nå 

212m. 

Jonatan Lauvsland og Mathias Bjerland, begge Øvrebø var med på HL 2016. Jonatan med beste plassering på 13.plass. De 

var også med i plastcupen 2016 og endte opp med 2. og 3. plass. 

Gledelig er det også å se at det kommer stadig mange veteraner i hoppmiljøet, både på renn og treninger. 

Jentehoppere har vi også, to av de mest ivrige er Karoline Lauvsland og Mathilde Bjerland begge fra Øvrebø. De har deltatt i 

en del renn og holder nivå helt på høyde med de fleste i sine klasser. I plastcupen ble det 2 og 4 plass. 

Vi har også noen små rekrutter som har vært med på plastcupen. 

 

Oppsummering og planer videre 

Aktiviteten innen hopp var sesongene 2015/16 og 2016/17 hovedsakelig konsentrert om Agderfylkene. HK har fokus på å 

arrangere flere fellessamlinger i kommende periode. Dette er svært populært av de aktive og bidrar til et større felleskap og 

kjennskap. 

 

I noen klubber jobbes det bra.  Det er nye bakker på Evje og Byremo.  Der var det hopp og kombinertrenn i vinter med god 

deltakelse.  Øyestad, Oddersjaa og Øvrebø har også gode miljøer med faste treninger. Noen av de tradisjonelle 

hoppklubbene øst i Agder trenger en «vitamin-innsprøytning.»  Det håper vi kommer med et nytt hoppanlegg på Vegårshei. 

En hovedoppgave for HK bør være å motivere klubbene til å ha faste treningskvelder. Treninger for alle. Unge og gamle, jenter 

og gutter. Informasjon må sendes til alle hoppinteresserte og klubber om treninger og klargjorte bakker. Det er viktig å skape 

gode miljøer, der det er gøy å være med. Aktiviteter og bakkestørrelser må tilpasses den enkeltes ferdigheter.   

HK mener det er viktig å lage en god terminliste, der en også samarbeider med nabokretser og NSF om arrangementer. 

Klubber og krets må markedsføre aktivitetene på en god måte, slik at hoppmiljøet igjen kan vokse. Bringsverdbakken må 

benyttes tett i rekrutteringsarbeidet.   

Dårlige erfaringer med Sørlandshopp i forrige periode, har bidratt til at vi ikke har funnet tiden moden for å satse på et nytt 

Sørlandshopp i tradisjonell forstand. Samarbeidsformer og organisasjonsform for et evt. kretslag er oppgaver som må løses. 



Tidligere hoppere som har vært på Sørlandshopp, veteranhoppere, foreldre og besteforeldre er en ressurs som bør kunne 

utnyttes på en bedre måte 

Det er viktig å motivere og skape glede og gode opplevelser rundt skihoppingen. Da håper vi,- og tror, at skihoppingen på 

Sørlandet igjen vil nå nye høyder. 

 

Trond Sandberg 

HK leder 

 

Rapport fra freestyle (FK) perioden 2015-2017 

 

FK har hatt følgende medlemmer:   

 

Leder  Pål K. Berntzen, Hovden Sportsklubb 
Medlem  Trond Carsten Øye, Sauda IL 

 Jon Alexander Scholl Hertzberg, Tveit IL 
 

Generelt 

Komiteen har hatt lite møter i perioden, men snakket sammen og lagt planer ved samlinger og arrangement. I siste del av 

perioden har dessverre mye av arbeidet blitt på en person og det ble tilslutt for tungt å drive komiteen videre. 

Likefult utmerker flere av klubbene seg med meget gode resultater lokalt og nasjonalt. Fremover, vil nok spesielt freeski, 

fortsatt være en solid aktør i kretsen. 

 

Klubb og rekruttering 

Arbeidet med rekruttering har skjedd i klubbene. Men vårt viktigste rekrutteringstiltak har vært freeski cupen. Dette var et 

flott samarbeid mellom kretsene Agder og Rogaland og Hordaland. Dessverre trakk Voss freestyleklubb (Hordaland) seg fra 

samarbeidet denne sesongen og FK valgte å ikke arrangere egen freeski cup. 

 

Samlingsaktivitet 

Komiteen har hatt to-tre samlinger pr. år. Vierli og Hovden, samt freeski cup avslutning på Fonna. Planen var å knytte bånd 

mellom kidsa og klubbene, samt de eldre løperne. Via freeski cup la vi også opp til egen samling på dag 1 og konkurranse på 

dag 2. 

 

Samarbeid Skigymnas og VGS tilbud 

Hovden Skigymnas har et meget proffesjonelt tilbud til sine freeskiikjørere og Sauda VGS har også et slikt tilbud. Egne 

ansatte trenere. I perioden har vi hatt mange topp 6. plasseringer i Norgescupen og i NM. 

 

Samarbeid med Norges Skiforbund utdanning 

I perioden har vi hatt fokus på utdanning av dommere, TD’er og andre funksjonæroppgaver knyttet til arrangement spesielt. 

Takk til hovedstyret for økonomisk bidrag. Norgescuper og ikke minst NM har foregått på Hovden både i Big jump og 

Slopestyle. Kretsen har nå en rekke utdannede personer i klubbene som bidrar ved alle arrangement som igjen får ned 

kostnadene, fremfor å hente inn resurspersoner nasjonalt. 

 

Skikretsens hovedstyre foreslår å legge ned komiteen i neste periode. Men aktiviteten skal opprettholdes. Ansvaret for 

samarbeid med klubber og skoler blir lagt på hovedstyret og adm. sjef.  

 

Samtidig må det påpekes - innsatsen til ildsjelen Pål K. Berntzen som startet hele freestyle bevegelsen i kretsen. At han nå 

skal få «hvile» er fullt fortjent. Men som daglig leder av Hovden aktiv og primus motor for alle arrangement (les norgescup og 

NM) så blir vel ordet hvile litt undervurdert 

 

På vegne av freestyle 

Petter Furseth 

Adm. sjef 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Vinnere av kretsmesterskapene 2016 og 2017 

 

KM vinnere langrenn 2016 og 2017 

 
KM Høgås klassisk 16/1 2016  

J 13 år  

1. Hanne Sløgedal Vindbjart IL 2. Marie Rekeland Bjerkreim IL 3. Frida Haugstad Kverneland Ski                                                                                               

J 14 år  

1. Eline Wiig Gjesdal IL 2. Solfrid Espedal Bjerkreim IL 3. Vilde Idland Gjesdal IL  

J 15 år  

1. Janne Tjørhom Asheim Sandnes IL 2. Hedda Flemmen Holum Oddersjaa SSK 3. Tuva Lislevand Oddersjaa SSK  

J 16 år  

1. Linn Ravndal Gjesdal IL 2. Kristine Amundsen Oddersjaa SSK 3. Kaja Ausland Oddersjaa SSK  

K 17 år  

1. Mari Folkvord Sandnes IL 2. Mari Hetlesæther Hjelmeland IL 3. Kristin Mestad Torridal IL  

K 18 år  

1. Sandra Vestly Sirevåg Sandnes IL 2. Marie Frivold HSG/Oddersjaa SSK  

K 19/20 år  

1. Margit Wiberg HSG/Otra IL 2. Lene Taugbøl Lomeland HSG/Gjesdal IL 3. Kristin Hetlesæter Hjelmeland IL  

G 13 år  

1. Morten Kjetså Otra IL 1 Vebjørn Salte Håland Kverneland IL 3. Per Strand Hagenes Sandnes IL  

G 14 år  

1. Magnus Sørbø Gjerstad IL 2. Henrik Svanajord Otra IL 3. Syvert Senumstad Oddersjaa SSK  

G 15 år  

1. Martin Nevland Gjesdal IL 2. Jakob Odland Bjerkreim IL 3. Marius Bakke Søgne Sk  

G 16 år  

1. Marcus Homdrom Imås IL 2. Bjørnar Kjesbu Fredvik Gjerstad IL 3. Oskar Solberg Bjerkreim IL  

M 17 år  

1. Åsmund Wiberg Otra IL 2. Ludvig Vartdal Oddersjaa SK 3. Daniel Kaale Svela Gjesdal IL  

M 18 år  

1. Sondre Ramse Otra IL 2. Tobias Topp Sandvik Hjelmeland IL 3. Svein Odland Bjerkreim IL 

M 19/20 år  

1. Vebjørn Nerheim Suldal IL 2. Henrik Fjellstad Vindbjart IL 3. Eirik E. Frikstad Oddersjaa SSK 

Menn senior  

1. Torgeir Nevland Gjesdal IL 2. Tor Joar Ravndal Gjesdal IL 3. Sondre Handeland Sauda IL  

Menn junior FH stående  

1. Thomas Karbøl Oxaal Sauda IL  

 

KM fristil Høgås 17/1 2016  

J 13 år  

1. Marie Rekeland Bjerkreim IL 2. Hanne Sløgedal Vindbjart IL 3. Frida Haugstad Kverneland Ski  

J 14 år  

1. Synnøve Austerå Kverneland Ski 2. Cecilie Wasler Fone Gjerstad IL 3. Eline Wiig Gjesdal IL  

J 15 år  

1. Ragnhild Aarekol Vindafjord IL 2. Janne Tjørhom Aasheim Sandnes IL 3. Tuva Lislevand Oddersjaa SSK  

J 16 år  

1. Linn Ravndal Gjesdal IL 2. Emilie Holen Larsen Vindbjart IL 3. Silje Hetland Helleland IL  

K 17 år  

1. Mari Folkvord Sandnes IL 2. Mari Hetlesæter Hjelmeland IL 3. Ingrid Nordbotten Sandnes IL  

K 18 år  

1. Siri Aas IL Gry  

K 19/20 år  

1. Margit Wiberg Otra IL 2. Kristun Gudnadottir Hjelmeland IL 3. Kristin Hetlesæter Hjelmeland IL  

G 13 år  

1. Vebjørn Salte Håland Kverneland IL 2. Jonas Solberg Bjerkreim IL 3. Thomas Linnebo Mollestad Oddersjaa SSK  

G 14 år  

1. Magnus Sørbø Gjerstad IL 2. Mattias Stakkeland Knaben IL 3. Henrik Svanajord Otra IL  

G 15 år  

1. Martin Nevland Gjesdal IL 2. Jakob Odland Bjerkreim IL 3. Marius Bakke Søgne Sk  

G 16 år  

1. Marcus Homdrom Imås IL 2. Oskar Solberg Bjerkreim IL 3. Trond Hauklien Oddersjaa SSK  

M 17 år  

1. Daniel Kaale Svela Gjesdal IL 2. Ludvig Vartdal Oddersjaa SK 3. Thor Arild Aas IL Gry  

M 18 år  

1. Svein Odland Bjerkreim IL 2. Torje Usland Dahl Marnardal IL 3. Magnus Gjerstad Knutsen Imås IL  

M 19/20 år  

1. Espen Uldal Birkenes IL 2. Øystein Nordbotten Sandnes IL 3. Henrik Fjellstad Vindbjart IL  



Menn senior  

1. Sondre Handeland Sauda IL 2. Torgeir Nevland Gjesdal IL 3. Bent Inge Bakke Søgne SK  

Menn junior FH stående  

1. Thomas Karbøl Oxaal Sauda IL  

 

KM Sprint fristil Feed 5/3 2016 

J 13 år  

1. Marie Rekeland Bjerkreim IL 2. Marie Gjedrem Bjerkreim IL 3. Ane Hjørungdal Vika Hjelmeland IL 3. Hanne Sløgedal 

Vindbjart   

J 14 år  

1. Solfrid Espedal Bjerkreim IL 2. Eline Wiig Gjesdal IL 3. Synnøve Austerå Kverneland Ski  

J 15 år  

1. Ragnhild Aarekol Vindafjord IL 2. Siri Årsvoll Undheim Figgjo IL 3. Janne Tjørhom Aasheim Sandnes IL  

J 16 år  

1. Linn Ravndal Gjesdal IL 2. Emilie Holen Larsen Vindbjart IL 3. Jehudit Svaland Vindbjart IL  

K 17 år  

1. Mari Folkvord Sandnes IL  

K 19/20 år  

1. Margit Wiberg Otra IL 2. Kristun Gudnadottir Hjelmeland IL  

G 13 år  

1. Morten Kjetså Otra IL 2. Vebjørn Salte Håland Kverneland IL 3. Per Strand Hagenes Sandnes IL  

G 14 år  

1. Magnus Sørbø Gjerstad IL 2. Mattias Stakkeland Knaben IL 3. Frode Berland Sandnes IL  

G 15 år  

1. Jakob Odland Bjerkreim IL 2. Martin Nevland Gjesdal IL 3. Per Hetland Strand Sandnes IL  

G 16 år  

1. Marcus Homdrom Imås IL 2. Håvard Jårvik Djuve Sauda IL 3. Bjørnar Kjesbu Fredvik Gjerstad IL  

M 17 år  

1. Daniel Kaale Svela Gjesdal IL 2. Olav Rysstad Røed Sandnes IL 3. Thomas Tjåland Matningsdal IL  

M 18 år  

1. Svein Odland Bjerkreim IL 2. Øyvind Opdahl Viga Hjelmeland IL 3. Torje Usland Dahl Marnardal IL  

M 19/20 år  

1. Markus Ims Skåland Sandnes IL 2. Vetle Årsvoll Undheim Figgjo IL 3. Eivind Nygård Sandnes IL  

Menn senior  

1. Stig Morten Nerheim Suldal IL 2. Terje Aarekol Vindafjord IL 3. Dagfinn Lie Vindbjart IL 

 

KM rulleski Hovden 24/9 2016  

J 13 år  

1. Oda Ertzeid Gjerstad IL 2. Hedda Opdahl Viga Hjelmeland IL 3. Sigrid Odland Paulsen Bjerkreim IL  

J 14 år  

1. Karen Skjæveland Bjerkreim IL 2. Marie Rekeland Bjerkreim IL 3. Carina Due Kverneland Ski 3. Maria Gjedrem Bjerkreim 

IL  

J 15 år  

1. Synnøve Austerå Kverneland Ski 2. Celine Karin Staurland Staavi Stavanger Skiklubb 3. Eline Wiig Gjesdal IL  

J 16 år  

1. Ragnhild Aarekol Vindafjord IL 2. Tuva Lislevand Oddersjaa SSK 3. Ingeborg Kristensen Hoftun Suldal IL  

K 17 år  

1. Linn Ravndal Gjesdal IL 2. Emilie Holen Larsen Vindbjart IL 3. Kristine Amundsen Oddersjaa SSK  

K 18 år  

1. Elin Uppstad Valle IL 2. Mari Folkvord Sandnes IL  

K 19/20 år  

1. Oda Nevland Bjerkreim IL 2. Nora Lian Aarrestad Sandnes IL  

G 13 år  

1. Einar Grindheim Otra IL 2. Nils Olav Røed Otra IL 3. Magnus Bjerkreim Gjesdal IL  

G 14 år  

1. Vebjørn Salte Håland Kverneland IL 2. Thomas Linnebo Mollestad Oddersjaa SSK 3. Hans Lossius Oddersjaa SSK  

G 15 år  

1. Henrik Svanajord Otra IL 2. Mattias Stakkeland Knaben IL 3. Mathias Hegre Sirdal Skilag  

G 16 år  

1. Martin Nevland Gjesdal IL 2. Jakob Odland Bjerkreim IL 3. Tor Olav Svaland Birkenes IL  

G 17 år  

1. Marcus Homdrom Imås IL 2. Oskar Solberg Bjerkreim IL 3. Kristoffer Sælen Imås IL  

M 18 år  

1. Aron Åkre Rysstad Valle IL 2. Åsmund Wiberg Otra IL 3. Erik Vehus Hovden Spkl.  

M 19-20 år  

1. Sondre Ramse Otra IL 2. Håvard Mannsåker Sandnes IL 2. Tobias Topp Sandvik Hjelmeland IL  

 



Menn senior  

1. Tor Joar Ravndal Gjesdal IL 2. Tor Jøran Ravndal Gjesdal IL 3. Ola Martin Øverland Sauda IL  

Menn 18 år FH stående  

1. Thomas Karbøl Oxaal Sauda IL 

 

KM Tjørhom klassisk 121/1 2017  

 

J 13 år 

1. Marie Hovda Kristensen Oddersjaa SSK 2. Thea Nygård Vindbjart IL 3. Sigrid Odland Paulsen Bjerkreim IL 

J 14 år  

1. Hanne Sløgedal Vindbjart IL 2. Anne Hjørungdal Vika Hjelmeland IL 3. Marie Rekeland Bjerkreim IL                                                                                           

J 15 år  

1. Synnøve Austerå Kverneland Ski 2. Solfrid Espedal Bjerkreim IL 3. Celina Karin Staavi Stavanger Skiklubb  

J 16 år  

1. Ragnhild Aarekol Vindafjord IL 2. Janne Tjørhom Asheim Sandnes IL 3. Hedda Flemmen Holum Oddersjaa SSK  

J 17 år  

1. Linn Ravndal Gjesdal IL 2. Kristine Amundsen Oddersjaa SSK 3. Kaja Ausland Oddersjaa SSK  

K 18 år  

1. Elin Uppstad Valle IL 2. Mari Hetlesæther Hjelmeland IL  

K 19/20 år  

1. Oda Nevland Bjerkreim IL 2. Audhild Espedal Bjerkreim IL 3. Kristrun Gudnadottir Hjelmeland IL 

G 13 år 

1. Nicklas Ekeberg Pålsson Hovden Spkl. 2. Einar Grindheim Otra IL 3. Halvor Sørbø Gjerstad IL 

G 14 år  

1. Vebjørn Salte Håland Kverneland IL 2. Morten Kjetså Otra IL 3. Per Strand Hagenes Sandnes IL  

G 15 år  

1. Magnus Sørbø Gjerstad IL 2. Håvard Eiken Aas Otra IL 3. Ole Kristen Haugland Selås Vegårshei IL 

G 16 år  

1. Martin Nevland Gjesdal IL 2. Jakob Odland Bjerkreim IL 3. Per Kristian Gauslaa Oddersjaa SSK 

M 17 år  

1. Oskar Solberg Bjerkreim IL 2. Knut Olav Lie Vindbjart IL 3. Håvard Jårvik Djuve Sauda IL 

M 18 år  

1. Aron Åkre Rysstad Valle IL 2. Alf Egil Jensen Gjesdal IL 3. David Andreas Grimestad Søgne SK  

M 19-20 år  

1. Sondre Ramse Otra IL 2. Tobias Topp Sandvik Hjelmeland IL 3. Håvard Mannsåker Sandnes IL  

Menn senior  

1. Øyvind Røgenes Suldal IL 2. Tor Joar Ravndal Gjesdal IL 3. Torgeir Nevland Gjesdal IL  

 

KM fristil Tjørhom 29/1 2017  

 

J 13 år 

1. Hedda Opdahl Viga Hjelmeland IL 2. Oda Ertzeid Gjerstad IL 3. Marie Hovda Kristensen Oddersjaa SSK  

J 14 år  

1. Hanne Sløgedal Vindbjart IL 2. Rakel Kjølberg Bjerkreim IL 3. Marie Rekeland Bjerkreim IL                                                                                           

J 15 år  

1. Synnøve Austerå Kverneland Ski 2. Celina Karin Staavi Stavanger Skiklubb 3. Cecilie Wasler Fone Gjerstad IL 

J 16 år  

1. Ragnhild Aarekol Vindafjord IL 2. Janne Tjørhom Asheim Sandnes IL 3. Siri Årsvoll Undheim Figgjo IL 

J 17 år  

1. Linn Ravndal Gjesdal IL 2. Kaja Ausland Oddersjaa SSK 3. Kristine Amundsen Oddersjaa SSK 

K 18 år  

1. Mari Hetlesæther Hjelmeland IL 2. Elin Uppstad Valle IL 3. Live Mannsåker Sandnes IL 

K 19/20 år  

1. Audhild Espedal Bjerkreim IL 2. Kristrun Gudnadottir Hjelmeland IL 3. Ingvill Odden Suldal IL 

G 13 år 

1. Nicklas Ekeberg Pålsson Hovden Spkl. 2. Nils Olav Røed Otra IL 3. Halvor Sørbø Gjerstad IL 

G 14 år  

1. Per Strand Hagenes Sandnes IL 2 Mathias Holbæk Vindbjart IL 3 Vebjørn Salte Håland Kverneland IL 

G 15 år  

1 Magnus Sørbø Gjerstad IL 2. Mathias Hegre Sirdal Skilag 3. Aslak Tjørhom Sirdal Skilag 

G 16 år  

1. Jakob Odland Bjerkreim IL 2. Per Kristian Gauslaa Oddersjaa SSK 3. Marius Bakke Søgne SK 

M 17 år  

1. Oskar Solberg Bjerkreim IL 2. Bjørn Martin Staavi Stavanger Skiklubb 3. Knut Olav Lie Vindbjart IL 

M 18 år  

1. Aron Åkre Rysstad Valle IL 2. Tore Andre’ Melberg Gjesdal IL 3. Lars Fredheim Hodne Sandnes IL 

M 19-20 år  



1. Tobias Topp Sandvik Hjelmeland IL 2. Sondre Ramse Otra IL 3. Håvard Mannsåker Sandnes IL  

Menn senior  

1. Torgeir Nevland Gjesdal IL 2. Tor Jøran Ravndal Gjesdal IL 3. Tor Joar Ravndal Gjesdal IL  

 

KM Vinnere alpint 2016 og 2017 

 

Kretsmesterskap Super Kombi Agder og Rogaland Skikrets 23/1 2016 Hovden  

Klasse J 13-14 år  

1. Rebekka R. Reisnes Skiforeningen i Stav. 2. Marte P. Hansen Plogen SK 3. Thea Haug Birkeland Sauda IL  

Klasse G 13-14 år  

1. Eirik Hystad Solberg Skiforeningen i Stav. 2. Ivan Jørgensen Hebnes Sauda IL 3. Rudy Asheim Jæren Alpinklubb  

Klasse J 15-16 år  

1. Tirill S. Pedersen Sandnes IL 2. Kaya Dirksen Sauda IL  

Klasse G 15-16 år  

1. Jonatan Hebnes Sauda IL 2. Rasmus Tønnessen Hovden Spkl. 3. Eivind Hovda Plogen SK  

1. Sit ski Jesper Saltvik Pedersen Plogen SK  

Kvinner junior I (17-18 år)  

1. Merel Dirksen Sauda IL  

 

Kretsmesterskap Super-G Agder og Rogaland Skikrets Sauda 2016 arrangert 7. mai 2016 

Klasse J 13-14 år  

1. Marte P. Hansen Plogen 2. Marthe Opedal Sandnes IL 3. Thea Haug Birkeland Sauda IL  

Klasse G 13-14 år  

1. Eirik Hystad Solberg Skiforeningen i Stav. 2. Rudy Asheim Jæren Alpinklubb 3. Sebastian Hamre Sandnes IL 

Klasse J 15-16 år  

1. Kaya Dirksen Sauda IL  

Klasse G 15-16 år  

1. Tom Kristian Hansen Sandnes IL 

Kvinner junior I (17-18 år)  

1. Merel Dirksen Sauda IL  

Menn junior I (17-18 år) 

1. Andre’ Nilsen Hovden Spkl. 

 

Kretsmesterskap Slalåm og storslalåm Haukeli 27-28/2 2016  

Storslalåm lørdag:  

Klasse J 13-14 år  

1. Rebekka Røsok Reisnes Skiforeningen i Stav. 2. Marte Opedal Sandnes IL 3. Marte P. Hansen Plogen SK  

Klasse G 13-14 år  

1. Eirik Hystad Solberg Skiforeningen i Stav. 2. Rudy Asheim Jæren Alpinklubb 3. Ivan Jørgensen Hebnes Sauda IL  

Klasse J 15-16 år  

1. Kaya Dirksen Sauda IL 2. Tiril Søndervik Pedersen Sandnes IL 3. Kari Hognestad Hapnes Skiforeningen i Stav.  

Klasse G 15-16 år  

1. Tom Kristian Hansen Sandnes IL 2. Jonathan Hebnes Sauda IL 3. Ulrik Løvdal Hovden Spkl.  

Kvinner junior I (17-18 år)  

1. Eline Hystad Solberg Skiforeningen i Stav. 2. Merel Dirksen Sauda IL 3. Amalie Sandvik Plogen SK  

Menn junior I (17-18 år)  

1. Andre’ Nilsen Hovden Spkl.  

Kvinner junior II (19-21 år)  

1. Hanne Dubland Vestre Skiforeningen i Stav.  

 

1. Sit ski Jesper Saltvik Pedersen Plogen SK  

 

Slalåm søndag:  

Klasse J 13-14 år  

1. Marte P. Hansen Plogen SK 2. Marte Opedal Sandnes IL 3. Stina Tvedt Skiforeningen i Stav.  

Klasse G 13-14 år  

1. Ivan Jørgensen Hebnes Sauda IL 2. Eirik Hystad Solberg Skiforeningen i Stav. 3. Rudy Asheim Jæren Alpinklubb  

Klasse J 15-16 år  

1. Emely Lovise Gjerde Sandnes IL 2. Tiril Søndervik Pedersen Sandnes IL 3. Kaya Dirksen  

Klasse G 15-16 år  

1. Rasmus Tønnessen Hovden Spkl. 2. Jonathan Hebnes Sauda IL 3. Eivind Hovda Plogen SK  

Kvinner junior I (17-18 år)  

1. Eline Hystad Solberg Skiforeningen i Stav.  

Menn junior I (17-18 år)  

1. Andre’ Nilsen Hovden Spkl.  

 

1. Sit ski Jesper Saltvik Pedersen Plogen SK  



 

Kretsmesterskap Slalåm og storslalåm Ålsheia 11-12/2 2017  

Storslalåm lørdag:  

Klasse J 13-14 år  

1. Synne Flatheim Jensen Plogen SK 2. Hedvig Tønnessen 3. Stine Bråstein Sandnes IL 

Klasse G 13-14 år  

1. Dan Åsheim Jæren Alpinklubb 2. Håkon Skeie Plogen SK 3. Sebastian Hamre Sandnes IL 

Klasse J 15-16 år  

1. Rebekka Røsok Reinsnes Skiforeningen i Stav. 2. Marthe Opedal Sandnes IL 3. Thea Beathe Gjerde Sandnes IL 

Klasse G 15-16 år  

1. Erik Hystad Solberg Skiforeningen i Stav. 2. Tom Kristian Hansen Sandnes IL 3. Eivind Hovda Plogen SK 

Kvinner junior I (17-18 år)  

1. Emely Lovise Gjerde Sandnes IL 

Menn senior  

1. Atle Eide Sandnes IL 2. Kåre Svaboe Sandnes IL 3. Jørgen Kjellerød 

 

Slalåm søndag:  

Klasse J 13-14 år  

1. Jørgine Leithe Plogen SK 2. Synne Flatheim Jensen Plogen SK 3. Marthe Sundvor Jæren Alpinklubb 

Klasse G 13-14 år  

1. Dan Åsheim Jæren Alpinklubb 2. Rudy Åsheim Jæren Alpinklubb 3. Sondre Skaret Andersen Jæren Alpinklubb 

Klasse J 15-16 år  

1. Marthe Opedal Sandnes IL 2. Marthe Arnesen Plogen SK 3. Stina Tvedt Skiforeningen I Stav. 

Klasse G 15-16 år  

1. Erik Hystad Solberg Skiforeningen i Stav. 2. Eivind Hovda Plogen SK 3. Adam Øygard Sandnes IL 

Kvinner junior I (17-18 år)  

1. Emely Lovise Gjerde Sandnes IL 

Kvinner junior II (19-21år)  

1. Marielle Vinnes Sandnes IL 

Menn senior  

1. Atle Eide Sandnes IL 2. Rune Marthinussen Hovden Spkl. 3. Kåre Svaboe Sandnes IL 

 

Dessverre ble både KM superkombi og KM super G avlyst i 2017.  

 

Kretsmesterskap hopp og kombinert 2016 og 2017 

Hopp stor bakke Tveitan 27/12 - AVLYST 

KM Hopp 2016 Sandrip 16/1 

Jenter 14 år: 

1. Mathilde Bjerland Øvrebø IL 

Gutter 15 år: 

1. Audun Malmer Nybøen Oddersjaa SSK 2. Christian Høgfeldt Oddersjaa SSK 

Gutter 16 år: 

1. Jonathan Lauvsland Øvrebø IL 2. Mathias Bjerland Øvrebø IL  

Menn Senior: 

1. Håkon Helgesen Gjerstad IL 2. Henning Stea Songe SK 3. Sondre L. Håland Øyestad IF 

 

Kretsmesterskap kombinert 2016 Sandrip 16/1 

Jenter 14 år: 

1. Mathilde Bjerland Øvrebø IL 

Gutter 16 år: 

1. Jonathan Lauvsland Øvrebø IL 

Menn Senior: 

1. Henning Stea Songe SK 2. Sondre L. Håland Øyestad IF 3. Håkon Helgesen Gjerstad IL 

 

KM Hopp 2017 Sandrip 17/2 

 

Jenter 13 år: 

1. Karoline Lauvsland Øvrebø IL 

Jenter 15 år: 

1. Mathilde Bjerland Øvrebø IL 

Gutter 16 år: 

1. Audun Malmer Nybøen Oddersjaa SSK 

Gutter junior: 

1. Mathias Bjerland Øvrebø IL  

Menn Senior: 

1. Sondre L. Håland Øyestad IF 2. Morten Aasland Otra IL 3.  Steinar Møvik Oddersjaa SSK 

 



 

 

 

 

Tine er stolt sponsor og samarbeidspartner til Agder og Rogaland Skikrets 

 

Lykke til med kretstinget 2017 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


